
 

 

ДО  
Г-ЖА  ТАТЯНА  ПЕЛЕВА 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК  
 

 
УВАЖАЕМА Д-Р ПЕЛЕВА, 

УВАЖАЕМИ ГОСПОЖИ И ГОСПОДА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ, 
 

              Във връзка с депозираното от Вас питане с рег. № 07-00-21 / 
22.02.2024 г.,  касаещо  водоснабдяването на с. Марино поле и с. 
Соколица, Ви предоставям следната информация:  

 
  Община Карлово е запозната с проблема относно 

водоснабдяването на с. Марино поле и с. Соколица, като в последните 
няколко години могократно са провеждани срещи и изпращани писма  до 
„ВОДОСНАБДЯВАНЕ И КАНАЛИЗАЦИЯ” ЕООД – Пловдив, по 
компетентност за решеването му. Последното писмо до управителя на 
дружеството е от 18.12.2023 г. с искане за изграждане на довеждащ 
водопровод от Помпена станция „Соколски извори“ - с. Ведраре за 
захранване на двете населени места. 

                Към настоящия момент се извършват хидрогеоложки проучвания 
за възможността за решаване на проблема чрез сондиране в кладенеца 
на с. Соколица. 

                След приключване на проучванията ще бъдете информирана за 
начина, по който ще бъде решен въпроса с водоснабдяването на с. 
Соколица и с. Марино поле. 

 
 

  
С УВАЖЕНИЕ,   
 
Д-Р  ЕМИЛ  КАБАИВАНОВ  
КМЕТ НА ОБЩИНА КАРЛОВО  

 


